
Det Energipolitiske Udvalg

Til: Klima- og energiministeren

Dato: 30. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPU alm. del

Spørgsmål 56
Kan ministeren bekræfte, at anvendelse af halm i energiproduktionen langt
overvejende sker bedst sammen med kul, og at fortsat anvendelse af halm i
energiproduktionen derfor forudsætter fortsat anvendelse af kul i den danske
energiproduktion?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Hækkerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Haekkerup@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Kirk
formand
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